

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMMAN STOCK EXCHANGE Date: 02-06-2025 11:07:48 AM Subject: Election of the chairman and vice chairman of the</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بورصة عمان التاريخ: AM 11:07:48 2025-06-02 الموضوع: انتخاب رئيس مجلس إدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>With reference to the meeting of the Board of Directors of the Amman Stock Exchange held on 1 June 2025, we hereby inform you of the following resolutions: Dr Ghassan Mohammad Khair Saeed Omet was elected Chairman of the Board of Directors, effective the same date. Ms Hala Muhammad Ali Abdel-Hamid Siraj was elected Vice-Chairman of the Board of Directors, also effective the same date.</p>	<p>انتخب مجلس إدارة شركة بورصة عمان في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/6/1 الدكتور غسان محمد خير سعيد اومت رئيساً لمجلس الإدارة والسيدة هالا محمد علي عبد الحميد سراج نائباً للرئيس</p>
<p>01-06-2025</p>	<p>01-06-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sima Ahmad Hattab</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sima Ahmad Hattab</p>